
Höglekardalens samfälldhets årsstämma 

Den 29 mars 2018, kl 09 

 

 

1 Årsstämmans öppnande 
 

2. Val av ordförande för mötet 

Mötet valde sittaande, Dan Viklund 

 

3 Val av sekreterare för mötet 

Mötet valde sittande, Christina Lennartsdotter 

 

4. Val av tvår justerade  

Mötet valde Eva Magnusson och Åsa Nilsson till justerade. 

 

5, Stadgeenligt utlysande 

Kallelse gick ut per mail, men det visades att det var ett antal som Inde fick det per 

mail. Förbättring kommer att ske. Se nedan ang hemsidan 

 

6. Godkännande av dagordningen 

Mötet godkände dagordningen 

 

7. Balans- och resultaträkning 

Genomgång av ekonomin av Peter Nääs. Fakturor från Jakobsson är förskjutet och 

kommer sent, blir missvisande kostnader i resultaträkningen. Tror att kostnaderna 

kommer öka vår 2018 eftersom det har snöat så mkt. Placeringskontot är inte rört 

alls, en garanti för oss. 

Föreningen har det gott ställt, alla har betalat avgift. 

Genomgång av budget 2019 ser god ut.  

 

8. Revisions berättelser 

Karin Ljungdahl och Börje Söderholm lämnad skriftligt en berättelse där dom föreslå 

årsmöte att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för år 2017 



 

 

9. Ansvarsfrihet för styrelsen. 

Mötet gav styrelsen ansvarsfrihet 

 

10 Styrelsens verksamhetsberättelse 

Dan Viklund gav en information om verksamhetsberättelsen, styrelsen har haft 2 

möten + årsmöte. 

Arbetet ang VA pågår, bredbandsinkoppling är också ett pågående arbete. 

 

11. Motioner 

Ett klagomål på vattnet, dom har blivit sjuka. Ordförande har hört sig för kring dom 

boende. 2 familjer meddelar vid mötet att dom också har blivit dåliga i magen. 

Mycket mangan i vattnet tydligen. Ungefär 3 fastighetsägare  totalt som blivit dåliga. 

Vissa är överkänsliga för mangan, finns tydligen ett filter som man kan sätta dit på 

sin fastighet.  

 

12. Ersättning till styrelsen och revisionerna 

Ingen ersättning utgår. 

 

13. Val av ledamöter 

Peter Nääs och Bosse Söderholm sitter kvar i 2 år. 

 

14.Val av revisor och suppleant. 

Mötet valde Markus Tingsele och Göran Eliasson. 

14. Val av valberedningen 

Valberedningen sitter kvar. 

 

15. Övriga frågor 

Snöröjning. Lägg upp telefon nummer till hans om snöröjer. 

Informera när man hyr ut sin stuga vart gästerna ska slänga sina sopor, det har 

slarvats mycket kring det.  



 

 

Uppdatera hemsidan så all information står där, när årsmötet ska vara osv. Någons 

son ska uppdatera den åt oss bara han får information vad som ska skrivas in. 

Vatten och Avlopp,  

Dom kommer bygga ett verk 3300 personer, just nu är det 2800 stycken, så det blir 

inte som dom har sökt för 6600.  

Söker ett tillstånd för att ta ut vatten, den information som gick ut till oss alla, det som 

ska va möte kring den 10/4.  

Det här kommer att bli av, den stora frågan är vad kommer vi få betala. När man har 

fastställt hur stort verksamhetsområde det kommer bli, kommer Åre kommun 

fastställa en taxa vad vi kommer få betala.  

Ca pris idag: 1000kvm 164,000, 1500kvm 187,000kr. 1700kvm 193,000kr. Kan bli 

reduktion på den anläggning som finns idag, men dom har ingen skyldighet att 

betala det till oss medlemmar. Reduktionen bli endast en bonus men det är inget vi 

kan räkna med. 

Tidsmässigt, vara klart i slutet på 2019 början på 2020.  

Fråga från en boende, kommer det vara tillåtet att åka skoter inom skyddsområdet,? 

Thomas tror inte att det kommer bli några restriktioner eller förbud kring skoterleden. 

Bredband, Peter berättar: Han tror att det görs i samband med grävningen för vatten 

och avlopp.  

Beställ extra tömning även på jul, inte bara sportlov och påskhelg.  

 

16. Ordförande avslutade årsmöte med att ge Inga Falkenfjord en blombukett. 

 

 

 


